
A turizmusról beszéltek
Nyíracsád (HBN -  K. Z. 

E.) -  A nyírségi községben 
találkoztak a hajdú-bihari 
Tourinform-irodák vezetői 
nemrég. A megyei iroda ve
zetője, Demjénné Katona Má
ria kezdeményezése alapján 
szervezték az összejövetelt, 
amit a jövőben rendszere
sen, mindig más-más tele
pülés irodájában kívánnak 
megtartani. Nyíracsádon 
Katona Gyula polgármester 
és Sándor Edit a helyi Tour- 
inform-iroda vezetője fo
gadta a Hajdúnánásról,

Hajdúböszörményből, Deb
recenből és a megyei irodá
tól érkezett vendégeket, 
akik közös programjaikat, 
terveiket beszélték meg, Ka
tona Ilona, az Észak-alföldi 
Regionális Marketingigaz
gatóság vezetője pedig tá
jékoztatta a jelenlevőket a 
régióban történt aktuális 
eseményekről is. A találko
zók célja, hogy az irodák 
vezetői megismerjék a tele
pülések turisztikai szem
pontból is fontos nevezetes
ségeit, lehetőségeit.


